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Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığı tarafından, aranan şahıs-
ların tespiti ve yakalanmasına yönelik

çalışmalar devam ediyor. Bu çerçevede
hakkında kasten yaralama suçundan 5

yıl hapis cezası bulunan M.Ö. isimli
şahıs İscehisar'da yakalandı. /3’TE

KAÇAK ŞAHIS YAKALANDI

Afyonkarahisar’da
kontrolden çıkarak

devrilen tırın
dorsesine çarpan

otomobilde 1
kişi öldü, 3 kişi

yaralandı.

Kaza, Işıklar beldesi yakınlarında
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre,

Ö.Y., yönetimindeki 27 ALF 709
plakalı tır sürücüsünün henüz belirlen-
emeyen bir sebepten ötürü direksiyon
hakimiyetini kaybetmesi sonucu kon-

trolden çıkarak bariyerlere çarpıp
ardından yol ortasına devrildi. /3’TE

Torbacılara yönelik operasyon
Afyonkarahisar’da polis tarafından torbacı diye

tabir edilen uyuşturucu satıcılarına yönelik
yapılan operasyonda değişik tür ve miktarlarda

uyuşturucu maddeler ele geçirildi./3’TE

11 kkiişşii ööllddüü,, 33 kkiişşii yyaarraallaannddıı
DDeevvrriilleenn  ttıırrıınn  ddoorrsseessiinnee  ççaarrppaann  oottoommoobbiillddee  

2 motosikletin çarpıştığı 
kazada 14 yaşındaki
çocuk hayatını kaybetti

Afyonkarahisar'da
iki motosikletin
çarpıştığı kazada
ağır yaralanan 14
yaşındaki çocuk
tedavi gördüğü
hastanede
yaşamını yitirdi.
Kaza, Sandıklı ilçesi Yunus
Emre mahallesinde mey-
dana geldi. Edinilen bil-
gilere göre, Yusuf Ö. (14)
idaresindeki plakasız ve
tescilsiz motosiklet,
Mehmet Akif Ersoy
Caddesi'nde Ziya U.'nun
(17) kullandığı plakasız ve
tescilsiz motosikletle
çapıştı. /3’TE

Afyonkarahisar’da 
Kuyu 28 operasyonunda 1 kişi tutuklandı

Afyonkarahisar’da mali suçlarla mücadele çerçevesinde 
gerçekleştirilen ‘Kuyu 28’ operasyonunda 1 kişi tutuklandı. 3

Başkan Aynacı
Veteriner Hekimlerle

bir araya geldi
Bolvadin Belediye Başkanı Derviş Aynacı, Bolvadin
serbest veteriner hekimlerle bir araya geldi.
Toplantıda, ilçede yürütülen hayvancılık ve tarım
sektöründeki çalışmalar üzerine fikir alışverişinde
bulunuldu. >>2’DE

MÜDÜR KASAPOĞLU GENÇLİK
MERKEZİNDE GENÇLERLE BULUŞTU

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu ve Gençlik Hizmetleri Müdürü,
Karahisar Gençlik Merkezi'nde düzenlenen bir
etkinlikte gençlerle bir araya geldi. Buluşmada,
liderler ve eğitim gören gençler, yetkililerle fikir
alışverişinde bulundu./7’DE

AFSÜ’DE LÖSEMİ TEDAVİSİ GÖREN BEBEK 
KÖK HÜCRE NAKLİYLE SAĞLIĞINA KAVUŞTU
AFSÜ hastanesinde lösemi tedavisi gören 1,5 yaşındaki Mevlüt Akif ‘in yüzü, kök
hücre nakliyle güldü. Tam uyumlu kök hücre bağışçısı Almanya’dan bulunan ve
yaklaşık üç hafta önce kök hücre nakli yapılan Mevlüt Akif, başarılı bir sürecin 
ardından tam şifa ile AFSÜ’den taburcu edildi./8’DE

Vaizelerle bir 
araya geldi

Vali Yiğitbaşı, 

Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, Mevlid-i Nebi Haftası'nda İl
Müftülüğünün daveti üzerine Kur’an kurslarında görev yapan
vaizelerle bir araya geldi./8’DE

“MATEMATIĞİN İÇİNDE HAYAT VAR!”
PROJESİ ETKİNLİKLERİ DEVAM EDİYOR

Dumlupınar Bilim ve
Sanat Merkezi tarafın-
dan gerçekleştirilen

“Matematiğin İçinde
Hayat Var!” 

projesi etkinlikleri
devam ediyor./7’DE

OEDAŞ’ın iki projesine birden uluslararası ödül
Elektrik dağıtım şirketi OEDAŞ, İngiltere’nin en prestijli
ödüllerinden biri olan Best BusinessAwards’ta iki ödül bird-
en kazandı. Şirketin ‘Enerjimiz Eşit’ projesi ‘Eşitlik, Çeşitlilik
ve Kapsayıcılık Programı’; ‘Radyo Frekans Emisyonları ile
Kısmi Deşarj Tespiti’ projesi ise ‘İklim Eylem Ödülü'ne layık
görüldü./2’DE

GÜVENLİ EĞİTİM İÇİN
KURUMLAR BİR ARAYA GELDİ 
Afyonkarahisar’da çocukların eğitim süreçlerinin güvenliğine

ilişkin koruyucu ve önleyici hizmet ve tedbirlerin artırılmasına
yönelik işbirliği il yürütme kurulu toplantısı gerçekleştirildi. 

Vali Yardımcısı Ali Uysal başkanlığında İl Milli Eğitim Müdürü
Miraç Sünnetci’nin katılımı ile gerçekleştirilen işbirliği toplan-
tısında Müdür Yardımcısı Mevlüt Çınar ile birlikte İl Emniyet

Müdürlüğü, İl Jandarma Komutanlığı, Aile ve Sosyal Hizmetler İl
Müdürlüğü ve Afyonkarahisar Belediyesi’nden kurum temsilcileri de
hazır bulundu. Toplantıda protokollerde belirlenen yükümlülükler kap-
samında İl teşkilatları bünyesinde yürütülen çalışmalarda karşılaşılan
sorunlar ve çözüm önerileri konularının görüşüldü. Ayrıca çocuğa

yönelen suç örgütleri ve suçlara yönelik olaylar, çocuğa yönelik
olarak yaşanan şiddet olayları, çocuğa yönelik olarak yaşanan ihmal
ve istismar, yabancı uyruklu çocukların eğitim ve güvenlik sorunları,
çocukların bağımlılık ile ilgili sorunları, çocukların yaşadığı akran zor-
balığı ve siber güvenlik sorunları, öğrencilerin taşıma, servis ve trafik
güvenliği sorunları, öğrencilerin çevre ve gıda güvenliği sorunları
konularında değerlendirmelerde bulunuldu. Toplantı diğer gündem
maddelerinin görüşülmesi ile sona erdi. >>MEVLÜT TINAS
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Okullarda çocukların
karnı zil çalıyor!
Saadet Partisi İl Başkanı Beytullah Karataş Sandıklı Teşkilat Buluşmasında partililer ve aileleriyle 
bir araya geldi. Buluşmada konuşan Karataş, Türkiye ve Afyonkarahisar’da okulların açılmasıyla

gündeme gelen eğitim ve ekonomik kriz kaynaklı beslenme sıkıntılarına dikkat çekti.

Karataş, Türkiye’nin 37 OECD ülkesi arasın-
da yüzde 19,2 ile son 30 günde haftada en
az bir kez yiyecek parası olmadığı için

yemek yiyemeyen öğrenci oranının en yüksek
olduğu ülke olduğunu söyledi. Karataş ayrıca
Afyonkarahisar’da ekonomik kaygılar sebebiyle
çocuklarının eğitim masraflarını karşılayamaz
hale gelen velilerin özellikle lise dönemindeki
çocukların eğitimlerini yarıda kesmek zorunda
kalarak haneye ek gelir olması amacıyla iş
arayışına girmek zorunda kaldıklarını ifade etti.
Karataş, sağlıklı ve dengeli beslenememe
nedeniyle öğrencilerin bilişsel ve fiziksel gelişim-
lerinde sorunlar yaşadığına dikkat çekerek,
“Ülkemizde zirveye ulaşan yoksulluk, evlat-
larımızın yetersiz beslenmelerine neden oluyor.
Ücretsiz okul yemeği en temel haktır. Şubat
2023’te başlatılan anaokullarına besin desteği
hizmeti bile ekonomik koşullar gerekçe gösteril-
erek deprem bölgesi haricinde durduruldu.
Türkiye 37 OECD ülkesi arasında yüzde 19,2 ile,
son 30 günde haftada en az bir kez yiyecek
parası olmadığı için yemek yiyemeyen öğrenci
oranının en yüksek olduğu ülke oldu. Böyle reel
gerçekler ortadayken, iktidarın bu meseleyi de
görmezden gelmesi kabul edilemez. Bir an önce
devlet okullarında bir öğün yemek verilmesi
kamuoyunun beklentisidir.” dedi

BESLENME ÇOCUKLARIMIZIN
YAŞAM HAKKIDIR!

’’Asgari ücretin, emekli maaşının açlık sınırının
altında olduğu ve artık dört temel ihtiyaca da tam
anlamıyla erişilemeyen sürekli borçlarla ’idare'
edilen derin yoksulluk dediğimiz bir dönemdeyiz.
Bu nedenle de ne asgari ücretle çalışanlar ne de
kayıt dışı, günlük güvencesiz çalışan ailelerin
çocuklarının düzenli ve sağlıklı beslenmeye
erişimleri iyice zorlaştı. Bu da hem evde hem de
okulda sağlıklı beslenemeyen çocuğun yetersiz
beslenme nedeniyle çeşitli sağlık sorunları ile
mücadele etmesine neden oluyor. Çünkü, yeterli
besin tüketemeyen çocuklarda hem fiziksel hem
de zihinsel gelişimlerini etkileyecek önemli sorun-
lar ortaya çıkmaya başladı. Ama buradaki en
önemli sorunlardan biri de çocuğun iyi olma halin-
in ortadan kalkarak sürekli stres, kaygı içinde
eğitimini sürdürmesi. Sanırım en acısı da bir
çocuğun bunu yaşamasına izin vererek, bunu
seyrediyor olmak."

BESLENME ÇANTASI BOŞ
GİDİYOR, BOŞ DÖNÜYOR!

"ABD, İngiltere, İsveç, Hindistan, Çin, Güney Kore
ve diğer ülkelerde çok dengeli ve yeterli bir beslen-
meyi içeren programlar mevcut. Örneğin
İskoçya'da düşük gelirli ailelerin çocuklarına
2015'den bu yana ücretsiz yemek veriliyor. Bu
çalışmanın sonucunda okula devam ve okul
başarısında artış gözlemleniyor. Dünyada ülkelerin
yüzde 61’i okulda yemek veriyor. Avrupa'da en çok
atlanılan öğün olan kahvaltı için çeşitli programlar
hali hazırda yapılıyor. Bu çalışmalar bize şunu gös-
teriyor, okulda yemek programı varsa çocukların
bilişsel fonksiyonlarında artış oluyor, okula düzenli
gidiyorlar. Türkiye'de ise beslenme çantasını her gün
okula getiren çocukların oranı yüzde 56, bazen
getirenlerin oranı da yüzde 16 ama bakılıyor ki den-
geli ve yeterli bir beslenme çantası değil. Maalesef
okula boş giden beslenme çantası eve boş dönüyor.”

EĞİTİMDEN VE SAĞLIKTAN
TASARRUF OLMAZ!

‘’PISA 2022 raporunda öğrencilere “Geçen 30
günde yiyecek alacak paranız olmadığı için kaç
kere yemek yiyemediniz?” sorusuna ülkemizde en
az 5 öğrenciden birinin haftada en az bir kere
parası olmadığı için yemek yiyemediğini söylemesi
durumun vehametini ortaya çıkardı. Türkiye OECD
ülkeleri arasında yüzde 19,2 ile haftada en az bir
kez yiyecek parası olmadığı için yemek yiyemeyen
öğrenci oranının en yüksek olduğu ülke oldu."
İktidarın yetersiz beslenmeye karşı bir an önce
önlem alması gerektiğini ifade eden Karataş şöyle
devam etti; ‘’Saadet Partisi olarak her zaman ifade
ediyoruz, yetersiz beslenmeye karşı bir an önce

önlem alması gereken iktidardır. Millî Eğitim
Bakanlığı ve Sağlık Bakanlığı bir an önce okul
yemeğini ücretsiz ve sağlıklı bir öğün olarak uygu-
lamalıdır, çocukların sağlığından, eğitiminden
tasarruf olmaz. Fakat çocukların açlığı, gıdaya
erişmekte zorluk çekenleri izlemek değil dayanış-
mayı da güçlendirmemiz gerekiyor. Yerel yönetim-
ler, belediyeler tüm sıkıntılara rağmen bu kış iyice
derinleşecek olan yoksulluğa karşı çocuğun,
kadının, engellinin, yaşlının, gencin yanında
olmalılar.
AFYONKARAHİSAR MERKEZDE 30 BİN HANE

SOSYAL YARDIMLARA MUHTAÇ!
Karataş sözlerine şöyle devam etti; ’’Özellikle
köylerden ve beldelerden şehir merkezine oku-
maya gelen öğrenciler yemek ve yol masrafları
noktasında büyük sıkıntılar çekiyor. Asgari ücretle
geçinen bir evde annenin çocuğunun beslenme
çantasına koyacak bir lokma ekmek bulamaması
çok acı. Afyonkarahisar’da ekonomik kaygılar sebe-
biyle çocuklarının eğitim masraflarını karşılayamaz
hale gelen veliler özellikle lise dönemindeki çocuk-
ların eğitimlerini yarıda kesmek zorunda kalarak
haneye ek gelir olması amacıyla iş arayışına girmek-
tedirler. Türkiye’de yüz binlerce çocuk derin yoksul-
luk nedeniyle yetersiz besleniyor. Okula aç giden
çocuklar, “ücretsiz okul yemeği ” uygulaması bir türlü
gündeme gelemediği için eve aç dönüyor. Yaklaşık 2
yıl önce açıklanan verilere göre Afyonkarahisar
merkezde ’30 bin hane’ sosyal yardımlardan fay-
dalanmak için sosyal yardımlaşma vakfına başvuru-
da bulunmuştu. Bu durum 2024 yılı itibariyle krizin
derinleştiğini varsaydığımızda maalesef içler acısı.’’
dedi. >>KADER KAYA

OEDAŞ’ın iki projesine birden uluslararası ödül
Afyonkarahisar, Bilecik, Eskişehir, Kütahya
ve Uşak’ta elektrik dağıtım hizmeti sağlayan
Osmangazi Elektrik Dağıtım AŞ (OEDAŞ),
aldığı uluslararası ödüllere yenilerini ekledi.
Geçtiğimiz ay Stevie Uluslararası İş Ödüller-
i’nde ‘Müşteri Memnuniyetinde Başarı’ ödülü
kazanan OEDAŞ bu kez de İngiltere’nin en
prestijli ödüllerinden biri olan Best Business
Awards’ta iki ödül birden kazandı. OEDAŞ’a
ödül getiren projeler; ‘Eşitlik, Çeşitlilik ve
Kapsayıcılık Programı’ kategorisinde
Enerjimiz Eşit’ projesi ve ‘İklim Eylem Ödülü'
kategorisinde ‘Radyo Frekans Emisyonları
ile Kısmi Deşarj Tespiti’ projesi oldu.

“ENERJIMIZ EŞIT BINLERCE
KADINA GÜVEN KAZANDIRDI”

OEDAŞ, 2019 yılında başlattığı Enerjimiz
Eşit Projesi ile söylem, iş ortamı ve iş birlik-
lerinde toplumsal eşitliğine odaklanıp, kadın-
ların enerji sektörüne katılımını ve sektöre
katkısını teşvik eden projeler geliştiriyor. Şir-
ket içindeki farklı departmanlarda kadın
çalışan oranını artıran OEDAŞ aynı zaman-
da özellikle meslek liselerinde verdiği eğitim
ve seminerler ile bu alandaki farkındalığın
artmasına katkı sağlıyor. Projenin ödül aldığı
Eşitlik, Çeşitlilik ve Kapsayıcılık Programı
kategorisinin Jüri Başkanı, OEDAŞ’ı cinsiyet
ayrımcılığına karşı duruşu için tebrik ederken
şirketin bu proje ile Türkiye genelinde bin-

lerce kadına güven kazandırdığına da dikkat
çekti.
“RADYO FREKANS EMISYONLARI PRO-
JESI NET SIFIRA ULAŞMADA ÖNEMLI

BIR ADIM”
OEDAŞ’ın Best Business Awards’ta ödül
alan ikinci projesi Radyo Frekans
Emisyonları ile Kısmi Deşarj Tespiti projesi
ise Türkiye’de bir ilk olmasının yanı sıra

dünyada da sayılı örnekler arasında yer alıy-
or. OEDAŞ Ar-Ge departmanının geliştirdiği
geçtiğimiz yıl hayata geçirdiği proje ile kısmi
deşarj kaynaklı arızalarda tüm direklerde din-
leme yapmaya gerek kalmadan yalnızca
arızalı direklere müdahale gerçekleştiriliyor.
Bu sayede yılda yaklaşık 164 bin 340 km
yoldan tasarruf sağlanırken 42 bin 712 ton
sera gazı salımının önlenmesi hedefleniyor.

İklim Eylem Ödülü kategorisinin Jüri Başkanı,
verimliliği artırma, arızaları azaltma, maliyet-
leri düşürme ve net sıfır hedeflerine ulaşma
konusunda büyük bir adım atan OEDAŞ’ı
tebrik etti.
MUZAFFER YALÇIN: “ÖDÜLLER GELE-
CEKTEKI ÇALIŞMALARIMIZ IÇIN MOTI-

VASYON SAĞLIYOR”
Ödülleri değerlendiren OEDAŞ Direktörü
Muzaffer Yalçın, “Bu ödüller, OEDAŞ olarak
sürdürülebilirlik, toplumsal cinsiyet eşitliği ve
yenilikçi teknolojiler konusundaki karar-
lılığımızın birer göstergesi. ‘Enerjimiz Eşit’
projemizle kadınların enerji sektöründe daha
aktif rol almasını sağlarken ‘Radyo Frekans
Emisyonları ile Kısmi Deşarj Tespiti’ projemi-
zle de çevresel sorumluluklarımızı yerine
getirerek net sıfır hedefimize ulaşmada
önemli bir adım attık. Bu başarılar, doğru
yolda olduğumuzu gösteriyor ve bize gele-
cekteki çalışmalarımız için büyük bir moti-
vasyon sağlıyor.” OEDAŞ çalışanları, pro-
jeleri destekleyen kurum ve kuruluşlar ile
tüketicilere de teşekkür eden Yalçın şunları
söyledi; "Bu başarılar, ekibimizin özverili
çalışmaları, iş ortaklarımız ve kamu kurum-
larının desteği ile tüketicilerimizin bize olan
güveninin bir sonucu. Bunun için yanımız-
da olan ve emeği geçen herkese teşekkür
ederiz." >>HÜDAYİ ACAR

Elektrik dağıtım şirketi
OEDAŞ, İngiltere’nin en
prestijli ödüllerinden
biri olan Best Business
Awards’ta iki ödül 
birden kazandı. Şirketin
‘Enerjimiz Eşit’ projesi
‘Eşitlik, Çeşitlilik ve
Kapsayıcılık Programı’;
‘Radyo Frekans
Emisyonları ile Kısmi
Deşarj Tespiti’ projesi
ise ‘İklim Eylem
Ödülü'ne layık görüldü. 

Bolvadin Belediye Başkanı
Derviş Aynacı, Bolvadin serbest
veteriner hekimlerle bir araya
geldi. Toplantıda, ilçede
yürütülen hayvancılık ve tarım
sektöründeki çalışmalar üzerine
fikir alışverişinde bulunuldu. 

Başkan Aynacı, yaptığı konuşmada, "Siz
değerli meslektaşlarımla bir araya gelip
memleketimizin tarım ve hayvancılık alanın-
da gelişimi ile ilgili fikir alışverişinde bulun-
mak bizler için çok kıymetli. Bolvadin’in
tarım ve hayvancılık potansiyelini daha da
artırmak için birlikte çalışacağız" dedi.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Başkan Aynacı
Veteriner Hekimlerle
bir araya geldi
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Afyonkarahisar’da torbacılara yönelik operasyon
Afyonkarahisar’da polis tarafından torbacı
diye tabir edilen uyuşturucu satıcılarına 
yönelik yapılan operasyonda değişik tür ve
miktarlarda uyuşturucu maddeler ele geçirildi.
Edinilen bilgilere göre, İl Emniyet
Müdürlüğüne bağlı ekipler tarafından
torbacılara yönelik operasyon gerçek-
leştirildi. Operasyonda ruhsatsız taban-
ca, 54 gram uyuşturucu madde, 40 adet
peçeteye emdirilmiş uyuşturucu
madde, 26 adet uyuşturucu hap ve suç-
tan elde edildiği değerlendirilen

25 BİN TL ELE GEÇİRİLDİ
Operasyon sonrası, H.T. ve H.Ö. isimli
şahıslara “Uyuşturucu Madde
Kullanmak” suçu çerçevesinde adli
işlem yapılırken, H.B. ve H.M. isimli
şahıslar “Uyuşturucu Madde Ticareti
Yapma” suçu çerçevesinde gözaltına
alındı. >>İHA

Uyuşturucu operasyonunda 2 gözaltı
Afyonkarahisar’da polis tarafından gerçekleştirilen uyuşturucu operasyonunda 2 kişi gözaltına alındı.

Edinilen bilgilere göre, İl Emniyet Müdürlüğüne bağlı
ekipler tarafından uyuşturucu satıcılarına yönelik
operasyon yapıldı. Operasyonda 8 gram uyuşturucu
madde ve 37 adet uyuşturucu hap ele geçirildi. Olayın
ardından K.G. ve H.K. isimli şahıslar hakkında uyuş-
turucu madde kullanmak suçundan işlem yapılırken,
H.K. ve O.B.K. isimli şahıslar ise uyuşturucu madde
ticareti yapma suçlamasıyla gözaltına alındı. >>İHA

Uyuşturucu maddeler ile yakalanan 1 kişi tutuklandı
Afyonkarahisar’da uyuşturucu maddeler 

ile yakalanan 1 kişi tutuklandı.
Edinilen bilgilere göre, İl Emniyet Müdürlüğüne bağlı
ekipler tarafından uyuşturucu satıcılarına yönelik
operasyon yapıldı. Operasyonda 6 adet peçeteye
emdirilmiş uyuşturucu madde ve 9 adet uyuşturucu
hap ele geçirildi. Olayla ilgili H.H.M., F.A. ve H.İ.A
isimli şahıslarla ilgili uyuşturucu madde kullanmakta
işlem yapılırken, H.A. isimli şahıs uyuşturucu madde
ticareti suçlamasıyla gözaltına alındı ve sevk edildiği
mahkeme tarafından tutuklandı. >>İHA

Afyonkarahisar’da Kuyu 28 operasyonunda 1 kişi tutuklandı
Afyonkarahisar’da mali suçlarla mücadele
çerçevesinde gerçekleştirilen ‘Kuyu 28’
operasyonunda 1 kişi tutuklandı.

Edinilen bilgilere göre, İl Emniyet Müdürlüğü tarafın-
dan ülke genelinde eş zamanlı olarak gerçekleştirilen
ve mali suçlara yönelik yapılan Kuyu 28 operasy-
onunda Afyonkarahisar’da 3 kişi gözaltına alındı.
Şahıslardan 2’si emniyetteki işlemlerinin ardından
sevk edildiği mahkeme tarafından adli kontrol şartıyla
serbest bırakılırken, biri ise tutuklandı. >>İHA

Kaçak şahıs
yakalandı
Afyonkarahisar'da 
kasten yaralama 
suçundan 5 yıl hapis
cezası bulunan şahıs
yakalanarak 
cezaevine gönderildi.
Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığı tarafından, aranan
şahısların tespiti ve yakalan-
masına yönelik çalışmalar
devam ediyor. Bu çerçevede
hakkında kasten yaralama
suçundan 5 yıl hapis cezası
bulunan M.Ö. isimli şahıs
İscehisar'da yakalandı.
Yakalanan şahıs, çıkarıldığı
mahkeme tarafından tutukla-
narak cezaevine teslim edildi.
>>İHA

Hapis cezasıyla aranan
şahsı polis yakaladı

Afyonkarahisar’da resmi belgede sahtecilik suçundan
hapis cezasıyla aranan şahıs polis takibi ile yakalandı.
Edinilen bilgilere göre, İl
Emniyet Müdürlüğüne bağlı
ekipler tarafından aranan şahıs-
ların yakalanmasına yönelik
çalışma yapıldı. Yapılan
incelemelerde M.S., isimli şahsın
“resmi belgede sahtecilik”
suçundan 2 yıl hapis cezası ile

arandığı tespit edildi. Ardından
şahsın peşine düşen ekipler
şüpheliyi kent merkezinde
yakalayarak gözaltına aldı. Şahıs
işlemleri sonrası sevk edildiği
mahkeme tarafından tutukla-
narak cezaevine gönderildi.
>>İHADDeevvrriilleenn  ttıırrıınn  ddoorrsseessiinnee

ççaarrppaann  oottoommoobbiillddee  11  kkiişşii
ööllddüü,,  33  kkiişşii  yyaarraallaannddıı

AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr’’ddaa  kkoonnttrroollddeenn  ççııkkaarraakk
ddeevvrriilleenn  ttıırrıınn  ddoorrsseessiinnee  ççaarrppaann  
oottoommoobbiillddee  11  kkiişşii  ööllddüü,,  33  kkiişşii  yyaarraallaannddıı..
Kaza, Işıklar beldesi yakınlarında meydana geldi. Edinilen bilgilere göre,
Ö.Y., yönetimindeki 27 ALF 709 plakalı tır sürücüsünün henüz belirlene-
meyen bir sebepten ötürü direksiyon hakimiyetini kaybetmesi sonucu
kontrolden çıkarak bariyerlere çarpıp ardından yol ortasına devrildi. Bu
sırada arkadan gelen N.Ç., idaresindeki 64 KC 777 plakalı otomobil tırın
devrilen dorsesine çarptı. Kazada otomobil sürücüsü ile araçta bulunan
N.Ç., F.O. ve H.O., yaralandı. Yaralılar kaza sonrası çevredekilerin haber
vermesi üzerine olay yerine gelen ambulanslarla hastanelere kaldırıldı.
Yaralılardan N.Ç., yapılan müdahaleye rağmen kurtarılmayarak yaşa-
manı yitirdi. Kazanın ardından yolda trafik bir süre tek yönlü olarak
sağlanırken, olayla ilgili savcılık tarafından soruşturma başlatıldı.>>İHA

2 motosikletin çarpıştığı kazada 
14 yaşındaki çocuk hayatını kaybetti
Afyonkarahisar'da iki motosikletin çarpıştığı

kazada ağır yaralanan 14 yaşındaki çocuk
tedavi gördüğü hastanede yaşamını yitirdi.

Kaza, Sandıklı ilçesi Yunus Emre
mahallesinde meydana geldi.
Edinilen bilgilere göre, Yusuf Ö.
(14) idaresindeki plakasız ve tescil-
siz motosiklet, Mehmet Akif Ersoy
Caddesi'nde Ziya U.'nun (17) kul-
landığı plakasız ve tescilsiz moto-
sikletle çapıştı. Kazada ağır
yaralanan motosiklet sürücüleri
ambulanslarla Afyonkarahisar'daki
hastanelere kaldırıldı. Kütahya
Şehir Hastanesi'ne sevk edilen
Yusuf Ö., müdahaleye rağmen kur-
tarılamadı. Hastanedeki işlem-
lerinin ardından memleketi
Sandıklı'nın Akin köyüne getirilen
Yusuf Ö'nün cenazesi, kılınan
namazın ardından köy mezarlığa
defnedildi. Öte yandan kaza anı
çevredeki iş yerinin güvenlik
kamerasına saniye saniye 
yansıdı.>>İHA



4427  EYLÜL 2024 CUMA

AFYONKARAHİSAR/ MERKEZ

Karahisar Basın Yayın Dağ. Matbaa Reklam
Ajans Org. İletişim ve Per. Yön. Hizm. 

Tic. Ltd. Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MUHİTTİN YEŞİLAY

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
MEVLÜT TINAS

27  EYLÜL  2024  CUMA
SAYI : 5581  KURULUŞ: 19 ARALIK 2005

YAYIN TÜRÜ: YEREL SÜRELİ

WEB ADRESİ

WWW.afyonanahaber.com.tr

E- MAİL ADRESİ

info@afyonanahaber.com.tr

Adres: Organize Sanayi Bölgesi 4. Cadde 1. Sokak No: 8
AFYONKARAHİSAR
Tel : (0.272) 222 23 33  / UETS Adresi:25949-68416-49254
Fax : (0.272) 221 15 82
Baskı : Kocatepe Gazetesi Baskı Tesisleri
Hacı Abdurrahman Mah. Kurtuluş Cad. Aynıoğlu Cami
Sokak No: 3 AFYONKARAHİSAR
Tel : 0 272 215 74 84

İmzalı yazılarda sorumluluk imza sahibine aittir.
Gazetemiz Basın Ahlak Yasası’na uymayı taahhüt eder.

NURAY
Yeni Devlet Hastanesi Karşısı

229 49 48
KANLICA

Kanlıca Mah. Sağlık Ocağı Karşısı
216 67 78
LAVANTA

(Fuar Hastanesi Karşısı)
223 53 07

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  
ssııhhhhaattttee  kkaall,,
iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz
sseennddee  hhaall..

Ahmet YEŞİLAY

Sigaranın
zararı 
çok, 
ölümün 
zamanı 
yok.

UZMAN DR. ERGEN: "YAŞ ALDIKÇA
BÖBREKLERIMİZ DAHA ÇOK İLGİ İSTİYOR"
Böbreklerde 40 yaşından sonra yaşlanmaya bağlı değişiklikler oluşmaya başladığını 

ve bu durumun 50-60 yaş arasında hızlandığını belirten M Nefroloji Uzmanı Dr. 
Pınar Ergin, “Böbrek hastalıklarının ya da bozukluklarının tedavisinin ne kadar zor

olduğu göz önüne alınırsa önlem almanın değeri daha iyi anlaşılacaktır” dedi.

Ergin, insanın sağlıklı bir şekilde hayatını
devam ettirebilmesi belirli organlarının
fonksiyonlarının azami ölçüde koruması-

na ve sürdürmesine bağlı olduğunu belirterek,
"Hayati olarak kabul edilebilecek bu organlar
arasında böbreklerimiz de oldukça önemli bir yer
tutar. Çünkü böbreklerimiz vücudumuzda birçok
önemli görev üstlenirler. 40 yaşından sonra
böbreklerde yaşlanmaya bağlı değişiklikler oluş-
maya başlar, bu durumun 50-60 yaş arasında
hızlanır. Böbrek hastalıklarının ya da bozukluk-
larının tedavisinin ne kadar zor olduğu göz
önüne alınırsa önlem almanın değeri daha iyi
anlaşılacaktır” diye konuştu.
Ergin, ilerleyen yaşla beraber böbrek sağlığını
korumak için yapılması gerekenleri şöyle anlattı:
"Halk arasında böbreklerin yalnızca kanı süz-
erek zararlı maddeleri idrar yoluyla dışarı atma
görevini üstlendiği düşünülür. Oysa ki böbrekler-
imiz bunların dışında kan basıncını düzenler,
kan hücrelerinin üretimi için gereken hormonları
salgılar, su ve mineral dengesini sağlarlar. Hatta
vücuttaki D vitaminini aktif hale getirerek kemik
yapımızın sağlıklı olmasına bile katkı sunarlar.
Onlar da yaşlanıyor
Böbreklerin gelişimi doğumdan en geç iki yıl
sonra tamamlanarak olgunluğa erişir ve işlevleri-
ni eksiksiz olarak yerine getirmeye başlarlar. Süt
çocuklarında böbreklerin idrarı yoğunlaştırma
yeteneği azdır ve bu nedenle süt çocukları aşırı
sıvı kaybından çok fazla etkilenirler. Böbreklerin
işlevleri 40 yaşından itibaren ise belirli bir hızda
gerilemeye başlar. Yaşlılıkta böbrek işlevlerinin
gerilemesi, böbreklerin tüm arıtma etkinliklerinin
de giderek azalmasına yol açar. Öyle ki 80
yaşında ölçülen değerler, genç bir erişkine ait
değerlerin yarısına kadar iner.
İdrar yolu enfeksiyonları tehlikeli olabilir
İdrar yolu enfeksiyonu belirtileri bütün böbrek
hastalıkları içinde en özel olanıdır. Bu hastalık
ileri yaşlarda, özellikle de erkeklerde prostat
büyümesinin çok rastlanan bir problem olması
nedeniyle oldukça sık şekilde karşımıza çıkar.
Yaşlılarda böbrek hastalıkları mümkün olduğun-
ca erken dönemde tedavi edilmeli ve var olan
bütün hastalıklara yönelik olmalıdır. Yüksek tan-
siyon, kalp yetmezliği, idrar yollarındaki kimi

enfeksiyonlar, metabolizma bozukluğuna bağlı
hastalıklar zaten bozulmuş olan böbrek sağlığını
tamamen olumsuz yönde etkileyerek kronik
böbrek yetmezliğine gidişi de hızlandırır. Ayrıca
tedavide kullanılacak ilaç dozlarının da hastanın
yaşının göz önünde bulundurularak düzenlen-
mesi çok önemlidir.
Düzenli kontroller aksatılmamalı
Böbreklerde ciddi sorunlara yol açabilecek
hastalık belirtileri (Erkeklerde prostat büyümesi
vb.) düzenli aralıklarla kontrol edilmeli ve ilaç
uygulanırken dikkatli davranarak böbreğe zarar-
lı etkisi olan koşulların düzeltilmesi gerekir. 65
yaş üstü bireylerin idrar yolu enfeksiyonlarına
karşı duyarlılığı artar. Bunda idrar torbası kasın-
da oluşan değişiklikler, erkeklerde prostat bezi
büyümesi, kadınlarda ise idrar torbası ve rahim

sarkmalarının artması önemli bir rol oynar.
Böbreklerin idrarı yoğunlaştırma kapasitesinin
azalmasına bağlı olarak geceleri sık idrara
çıkma gibi yakınmalar artar. Enfeksiyonla birlikte
idrar yollarını tıkayan bir bozukluğun da bulun-
duğu durumlarda enfeksiyonu giderebilmek için
mutlaka tıkayıcı neden ortadan kaldırılmalıdır.
Kullanılan ilaçlara dikkat edilmeli
Özellikle 65 yaşından sonra kandaki üre ve
kreatin oranı değişmese bile böbreklerin kanı
temizleme kapasitesi düşer. Bu nedenle 65 yaş
üzerindeki tüm bireylerin sıvı alımını ihmal
etmemeleri ve hayvansal protein tüketimini
azaltmaları oldukça önemlidir. Ayrıca, özellikle
böbrek üzerinde olumsuz etkisi olan ilaçlar
konusunda bilinçli olmak ve doktora danışmadan
hareket etmemek gerekir.">>İHA

“Uykusuzluk ve iştahsızlık
bahar depresyonu işareti”

Bahar depresyonunun mevsim geçişlerinde insanları olumsuz etkilediğini 
belirten Uzman Klinik Psikolog Melike Akpınar Kadıoğlu, “Kişi günlük yaşamına

devam etmekte zorlanıyorsa, işlevselliğini sürdüremiyorsa, günlük yaşamın getirdiği
sorumlulukları yerine getirmekte zorlanıyorsa, sosyal çevreden çekilmişse, uyku 

ve iştahtaki bozulmaları kontrol edemiyorsa destek alması önerilir” dedi.

Uzman Klinik Psikolog Melike Akpınar Kadıoğlu,
mevsim geçişi zamanlarında sık rastlanan bahar
depresyonu hakkında uyarılarda bulundu. Bahar
depresyonun ne olduğundan bahseden Uzm. Klnk.
Psk. Kadıoğlu, “Majör depresyonun alt türlerinden
olan ‘mevsimsel depresyon', halk arasında bahar
depresyonu olarak da bilinir. Sonbahar ve kış
aylarında ortaya çıkan, baharın ve yazın gelmesiyle
beraber azalan ya da yok olan bir duygudurum
bozukluğudur. Yazın bitişiyle günlerin kısalması,
gün ışığının azalması, karanlıkta okula/işe gitmek
insan vücudunu birçok açıdan etkiler. Araştırmalar
gün ışığının insan bedeni üzerinde fizyolojik,
psikolojik ve hormonal açıdan etkileri olduğunu
göstermektedir. Dünyaya bakış açımız duygularımı-
zla orantılıdır. Hava sıcaklığının kişiler üzerindeki
etkileri oldukça fazladır. Havanın bulutlu veya yağ-
murlu olması, bazı insanlarda daha karamsar bir
duygudurumun tetikleyicisi olabilir. Mevsimsel

depresyon diye tanımlanmasının sebebi ise depre-
sif atakların mevsime bağlı olarak gelişmesi ve son-
lanmasıdır” diye konuştu.

“Depresif nöbetler aynı mevsimde
tekrarlıyorsa dikkat”

Aynı mevsimlerde tekrarlayan şikâyetlere dikkat
edilmesi gerektiğini söyleyen Uzm. Klnk. Psk.
Kadıoğlu, “Bahar depresyonunu tanımlarken dikkat
edilmesi gereken temel nokta; depresif nöbetlerin
aynı mevsimde tekrarlı bir şekilde yaşanması ve
diğer aylarda kişinin ruh halinin tamamen düzelmiş
olmasıdır” dedi.

“Sosyal ilişkilerden çekilme olabilir”
Uzm. Klnk. Psk. Kadıoğlu, bahar depresyonunda
görülebilecek belirtileri ise şöyle sıraladı: “Uyku
düzeninde bozulmalar (normalden daha çok uyuma
hali ya da hiç uyuyamama). Değersizlik, suçluluk,
ümitsizlik, sinirlilik, karamsarlık hisleri. Sosyal ilişkil-
erden çekilme.>>İHA
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AFAD’ta TAMP kapsamında 
bilgilendirme toplantısı yapıldı

Afyonkarahisar İl Afet ve Acil Durum (AFAD) Müdürü Atilla Altunbulak,
Türkiye Afet Müdahale Planı (TAMP) kapsamında ana çözüm ortaklarıyla 

birlikte Saha Tatbikatı hazırlıkları için bilgilendirme toplantısına başkanlık etti.

Afyonkarahisar AFAD, 2 Ekim 2024 tarihinde gerçekleştirile-
cek olan Saha Tatbikatı hazırlıkları çerçevesinde Türkiye Afet
Müdahale Planı (TAMP) kapsamında önemli bir bilgilendirme
toplantısına ev sahipliği yaptı. Afyonkarahisar İl AFAD
Müdürlüğü tarafından düzenlenen toplantıya, ana çözüm
ortakları olan kamu kurumları, sivil toplum kuruluşları ve yerel
yönetim temsilcileri katıldı. Toplantının amacı, afet anında
etkin müdahale ve koordinasyonu sağlamak üzere gerçek-
leştirilecek tatbikatın kapsamı, hedefleri ve uygulanacak
senaryolar hakkında bilgi vermekti. Toplantıda, TAMP'ın temel
prensipleri ve tatbikata yönelik hazırlık süreçleri detaylı bir şek-
ilde ele alındı. Toplantının açılışında konuşan Afyonkarahisar İl
AFAD Müdürü Altunbulak, tatbikatın afetlere karşı hazırlık
düzeyini artırmak ve kurumlar arası işbirliğini güçlendirmek
için kritik bir fırsat olduğunu vurguladı. “Bu tatbikat sayesinde,
müdahale ekiplerimizin yetkinliklerini artıracak, yaşanabilecek
olası afet senaryolarına hazırlıklı olacağız,” dedi. 
>>MEVLÜT TINAS

“Gönül Elçileri” projesi
dünya sahnesinde

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur Özdemir
Göktaş, New York'ta katıldığı etkinlikte “Koruyucu
ailelerimizdeki çocuk sayısı 2002 yılında 515 iken,
Haziran 2024 itibarıyla bu sayı 20 kat artarak 10
bin 268'e ulaşmıştır. Türkiye olarak koruyucu aile
hizmetlerimizi ülke genelinde yaygınlaştırmaya,
güçlendirmeye ve tanıtmaya kararlıyız” dedi.
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı
Mahinur Özdemir Göktaş,
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan'ın eşi Emine Erdoğan'ın
himayelerinde Aile ve Sosyal
Hizmetler Bakanlığı ile UNICEF iş bir-
liğinde gerçekleştirilen, “Bir
Denizyıldızı Hikayesi: Gönül Elçilerine
Küresel Davet” başlıklı üst düzeyli yan
etkinliğe katıldı. Konuşmasında
çocuklar için daha parlak bir gelecek
için Birleşmiş Milletler Genel Kurulu
marjında özel bir etkinlikte bir araya
gelmekten duyduğu memnuniyeti
belirten Bakan Göktaş, Emine
Erdoğan'a koruyucu aile hizmetlerinin
yaygınlaştırılmasına verdiği destekten
dolayı teşekkürlerini ileterek çocukları
toplumun en değerli ve aziz varlıkları
olarak nitelendirdi. Çocuklar için daha
parlak bir geleceğin ancak aile içinde
büyüdüğünde mümkün olduğuna dair
inancı hatırlatan Göktaş, “İyi bir
çocukluk dönemi, hayat yolculuğu-
muzda ömür boyu yol gösterici bir
pusula olur. Çocukluk, temel değer-
lerin ve erdemlerin ruhumuza
kazındığı en değerli yaşam dönemidir
ve bu ancak sevgi, şefkat ve güven
ortamında mümkündür. Gelişen bir
toplumun daha ilgili, kendine güvenen
ve güçlenen bireyleri olabilmeleri için,
her çocuğun, refahına katkıda bulu-
nan ve aile merkezli bir ortamda
büyümesi gerektiğine inanıyoruz” diye
konuştu. Bakanlık olarak her çocuğun
sıcak bir ailede büyümesini sağla-
maya yönelik çalışmalar gerçek-
leştirdiklerini vurgulayan Göktaş,
“Çocukların biyolojik aileleriyle birlikte
kalmalarını sağlamak için sağlıklı ve
kalıcı bir aile ortamı oluşturmak
amacıyla aile birliğini teşvik etmek ve
aile bölünmelerini önlemek başlıca
önceliklerimizden biridir. Ancak, hay-
atın cilveleri bizi farklı bir yöne sürük-
lediğinde, ebeveyn bakımından yok-
sun çocukların geride kalmaması için
mekanizmalarımız ve araçlarımız da
hazır” dedi. Türkiye'de 1961'den bu
yana resmi olarak sosyal sisteme
dâhil edilen koruyucu aile sistemini
sarsılmaz bir kararlılık ve bağlılıkla
çalışarak daha da geliştirmeye devam

ettiklerini belirten Göktaş, “Koruyucu
ailelerimizdeki çocuk sayısı 2002
yılında 515 iken, Haziran 2024
itibarıyla bu sayı 20 kat artarak 10 bin
268'e ulaşmıştır. Ülkemizde koruyucu
aile hizmetlerinden yararlanan çocuk
sayısı her geçen gün artmaktadır.
Türkiye olarak koruyucu aile hizmet-
lerimizi ülke genelinde yaygınlaştır-
maya, güçlendirmeye ve tanıtmaya
kararlıyız. Şüphesiz ki gelecekteki
çalışmalarımızla daha iyi bir noktaya
ulaşacağız ve bu çalışmalar
günümüzün ihtiyaçları ve önümüzdeki
zorluklara cevap verir nitelikte olacak”
ifadelerini kullandı.
“HER ÇOCUK KENDİ HİKAYESİNİN
KAHRAMANI”
Bu amaçla Emine Erdoğan'ın
himayesinde yürüttükleri “Toplum
Kalkınmasında Gönül Elçileri
Programı” kapsamında 81 ildeki vali
eşleriyle iş birliği yaparak koruyucu
aile hizmetlerini daha kapsamlı bir
şekilde tanıttıklarını aktaran Göktaş,
açıklamasını şu şekilde sürdürdü: “Bu
girişimi standartları belirleyen model
bir proje olarak değerlendiriyoruz. Bu
programın, ihtiyaç sahibi çocuklara
yönelik bakım ve destek ilkelerini
bünyesinde barındırdığı için, küresel
çapta başarılı bir şekilde yaygınlaş-
masını görmekten mutluluk duyarız.
Bu tür çabaların olumlu etkisinin sınır-
larımızın çok ötesine ulaşarak dünya
çapında sayısız çocuğun refahına
katkıda bulunacağından eminiz.
Çalışmalarımız sonucunda Türkiye'de,
koruyucu aile sayısı her yıl yaklaşık
yüzde 12 oranında artmaktadır. Bu
hizmetlerle çocuklarımıza sadece
büyük bir aile kazandırmakla kalmıy-
or, aynı zamanda onlara yalnız
olmadıklarını hissettiriyor, onların
aidiyet ve şefkat duygusunu tatmaları-
na vesile oluyoruz. Bununla birlikte,
onların parlak bir geleceğe ve
toplumumuzda güçlü bir yere sahip
olmalarını sağlıyoruz. Bu nedenle
şefkatli, sağlam ve koşulsuz sevgiyle
dolu koruyucu ailelerimizi gerçekten
takdir ettiğimi söylemek istiyorum.
Onların bu büyük ve yardımsever örnek-
liği karşısında şükran duyuyoruz.”>>İHA

Spor salonlarının etkin kullanımına
yönelik toplantı yapıldı

Toplantıya katılan okul müdürlerinden spor salonlarının kul-
lanımı hakkında tek tek bilgi alan İl Müdürü Miraç Sünnetci;
"Spor salonlarımızın kullanımında yapılacak her türlü planla-
mada çocuklarımızın yaş seviyelerini, yeteneklerini ve talep-

lerini ön planda tutmalıyız. Salonlarımızın kapıları her daim
çocuklarımızın kullanımına açık olmalıdır. Kullanım planla-
malarını yaparken bu noktalara özellikle dikkat etmenizi rica
ediyorum" dedi. >>HÜDAYİ ACAR

İl Milli Eğitim
Müdürlüğü toplantı
salonunda İl Müdürü
Miraç Sünnetci'nin
başkanlığında, Müdür
Yardımcısı Fatih Akçil
ve okullarında spor
salonu mevcut olan
idarecilerin katılımı ile
toplantı gerçekleştirildi.
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Emine Erdoğan'dan ABD
Başkanı Biden'ın eşi 
Jill Biden'a teşekkür
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın
eşi Emine Erdoğan, New York'ta lider
eşlerini buluşturan ABD Başkanı Joe
Biden'ın eşi Jill Biden'a teşekkür etti.
Emine Erdoğan, sosyal medya hesabından yaptığı pay-
laşımda, "Birleşmiş Milletler 79. Genel Kurulu kapsamında
ziyaret ettiğimiz New York'ta, Amerika Devlet Başkanı'nın
eşi Jill Biden'ın ev sahipliğinde lider eşleri ile buluştuk.
Çevre, kültür, eğitim başta olmak üzere pek çok konu
hakkında samimi ve yapıcı görüşmeler gerçekleştirdik"
ifadelerini kullandı. Paylaşımında Emine Erdoğan, sıcak
misafirperverliği için Jill Biden'a teşekkür etti.>>İHA

TBMM Başkanı Kurtulmuş:
"Lübnan'da sivil insanlara karşı
işlenen suç, insanlığın artık hayal
bile edemeyeceği noktadır"
TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş, "En son Lübnan'da
sivil insanlara karşı işlenen suç, insanlığın artık hayal

bile edemeyeceği noktadır. Bu siber suçlar, İsrail'in suç
defterini iyice kabartmış ve bardak taşmıştır" dedi.

TBMMBaşkanı Numan
Kurtulmuş, Rusya par-
lamentosunun üst

kanadı Federasyon Konseyi Genel Kurulu'nun yeni
yasama dönemi açılış toplantısında senatörlere hitap
etti. Bir dönem daha Rusya Federal Meclisi
Federasyon Konseyi Başkanı olarak seçilen
Valentina Matviyenko'ya başarılar dileyen Kurtulmuş,
seçildikten birkaç dakika sonra salonda bulunarak
tebrik etmesinin de önemli bir tesadüf olduğuna
işaret etti. Türkiye ile Rusya arasında özellikle
son dönemlerde fevkalade ciddi ve önemli ilişkiler
geliştiğini belirten Kurtulmuş, Türkiye ve
Rusya'nın, tarihî olarak aynı bölgenin iki büyük
tarihî mirasına sahip milleti, aynı coğrafyada
stratejik önemi haiz iki ülke ve gelecek dönemde
dünyanın birçok meselesine, zaman zaman fark-
lılar yaşansa da ortak bakış açılarına sahip iki
stratejik ortak olarak ilişkilerini fevkalade ciddi
şekilde geliştirdiklerini söyledi. Kurtulmuş, "Bu
ilişkilerin olumlu bir seyir izlemesinde, iki ülkenin
vizyoner liderleri Sayın Recep Tayyip Erdoğan ile
Vladimir Putin'in dostane ilişkiler kurma, yakın
çalışma konusundaki samimi arzularının da
fevkalade büyük katkısı olduğunu ifade etmek
isterim. Ayrıca bizim bu ziyaretimizin, iki ülkenin
parlamentoları arasında parlamenter diplomasinin
imkanlarını kullanarak ilişkilerin geliştirilmesi
bakımından da değerli bir katkı sunacağına
yürekten inanıyorum" diye konuştu.
Dünyanın çok büyük sıkıntılarla karşı karşıya
kaldığı, yeniden oluşların yaşandığı, dünya sis-
teminin önemli değişimleri yaşadığı bir dönemden
geçildiğine dikkati çeken Kurtulmuş, bu sorunların
hepsine barış, güvenlik, istikrar ve kalkınma per-
spektifiyle birtakım çözümler üretilmesi gerektiğini
vurguladı. Numan Kurtulmuş, Türkiye'nin, barışı,
güvenliği, istikrarı ve kalkınmayı, uluslararası
ilişkilerde de önemli bir hedef olarak belirlediğini
ifade ederek, sözlerini şöyle sürdürdü:
"Yaşadığımız dönem, hiç şüphesiz tarihi bir
gelişmeye şahitlik etmektedir. Nasıl 1990'ların
başında Berlin Duvarı'nın yıkılmasıyla iki kutuplu
dünya sistemi geride kaldı, 45-90 arasında
devam eden o soğuk savaş dönemi sona erdiyse,
ABD'nin Afganistan'dan hızlı bir şekilde çekilme-
siyle birlikte yeni bir dönem de başlamıştır. Bu
dönemin en önemli özelliği çok kutupluluktur.
Türkiye olarak çok kutuplu yeni dünyanın kuru-
luşunda bölgesel ve küresel yeni güç denklem-
lerinin kurulmakta olduğuna, bu güç denklem-
lerinde barış ve istikrar eksenli yeni yaklaşımların
gerçekleştirilmesi gerektiğine inanan bir ülkeyiz."

"BRICS, yeni bir barış perspektifine 
sahip olmak bakımından çok 

değerli bir enstrüman"
TBMM Başkanı Kurtulmuş, BRICS toplantısının
ekim ayında Kazan'da gerçekleştirileceğini hatır-
latarak, "BRICS toplantısının bu çok kutuplu
dünya düzeninde, kurulmakta olan yeni düzende
önemli bir adım olduğunu görüyoruz ve Türkiye
olarak BRICS'in yeni bir barış perspektifine sahip
olmak bakımından çok değerli bir enstrüman
olduğunu düşünüyoruz. Bu çerçevede Türkiye'nin
BRICS'e üyeliği, Türkiye'nin mevcut üyeliklerine
bir alternatif, onların karşısında bir teşebbüs
değil, tam tersine Türkiye'nin dış politikadaki
gücünü artıracak yeni bir argüman, yeni bir
enstrüman olarak telakki edilmektedir" dedi.
"Rusya'nın içinde olmadığı hiçbir barış müza-

keresi sonuç alamaz"
Kurtulmuş, uzun bir süredir Rusya-Ukrayna
arasında devam eden krizin, artık sadece iki ülke
arasındaki bir kriz değil bölgesel ve küresel çatış-
ma potansiyeli taşıyan önemli bir sorun haline
geldiğini ifade etti. Türkiye'nin başından itibaren
bu meselenin barışçıl yollarla çözülebilmesi için
her platformda inisiyatif almayı uygun gördüğünü,
Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın, Rusya Devlet
Başkanı Putin ile işbirliği içerisinde önemli barış
yaklaşımında olduklarını söyleyen Kurtulmuş,
şunları kaydetti: "Hepinizin bildiği gibi
Dolmabahçe'de neredeyse iki ülke son imzaları
atarak barışı gerçekleştirme noktasına gelmişti.
Ancak bu krizin devam etmesinden medet uman-
lar, bu krizin devam etmesini kendi milli menfaat-
leri için uygun bulanlar bu savaşın bitirilmesini
istemediler. Ümit ederiz ki en kısa zamanda
yeniden bir barış masası kurulur. Türkiye olarak
her platformda dile getirdiğimiz bir konuyu burada
da ifade etmek isterim, Rusya'nın içinde olmadığı
hiçbir barış müzakeresinin sonuç alması mümkün
değildir. Dolayısıyla bu krizin taraflarından birisi
olan Rusya'nın da barış masasında oturması,

barışın sağlanabilmesi için önemli yaklaşımlardan
birisi olacaktır."

"İsrail hükümetine artık 'dur'
deme vakti gelmiştir"

TBMM Başkanı Kurtulmuş, Türkiye ve Rusya'nın
ortak yaklaşımlara sahip olduğu ve bir yıldır
devam eden Gazze'deki olayların herkesi yürek-
ten sarstığını dile getirdi. Bu konuda bütün insan-
lığın büyük bir sınavla karşı karşıya olduğunu
belirten Kurtulmuş, "Bu süre içerisinde Batı
dünyasının, İsrail'in saldırganlığına sonuna kadar
destek verdiğini ve uluslararası standartların
hemen hepsinin ayaklar altına aldığı bu soykırım
karşısında sessiz, hatta teşvikkar davrandığını
biliyoruz. Bu, insanlık adına işlenmiş büyük bir
suçtur. Gazze'de masum insanların kanının
akmasına karşı çıkmak ve İsrail'in saldırgan
hükümetini, yaklaşımlarını durdurmak
mecburiyetindeyiz" diye konuştu.
Rusya-Ukrayna arasındaki krizin gelişme ve
yayılma potansiyeli taşıması gibi İsrail'in sadece
Gazze'de değil Batı Şeria'da da sürdürdüğü bu
insanlık suçları ve katliam politikasının da yayılma
potansiyeli seyrettiğine işaret eden Kurtulmuş,
"En son Lübnan'da sivil insanlara karşı işlenen
suç, insanlığın artık hayal bile edemeyeceği nok-
tadır. Bu siber suçlar, İsrail'in suç defterini iyice
kabartmış ve bardak taşmıştır. Bir an evvel bütün
ülkelerin, Ortadoğu'da barışın sağlanabilmesi için,
BM kararlarını hiçe sayan, Uluslararası Adalet
Divanı kararlarını hiçe sayan, 'Ben uluslararası
adaleti takmıyorum, tanımıyorum.' diyen bu İsrail
hükümetine artık 'dur' deme vakti gelmiştir. Bu
sadece Filistinlilerin meselesi değil, mazlumlar-
dan, haktan, adaletten yana olan herkesin ortak
sorumluluğudur" dedi.
"Uluslararası Adalet Divanında Türkiye olarak

biz de müdahil olduk"
Numan Kurtulmuş, Türkiye ile Rusya arasında
Filistin meselesinin çözümünde ortak yaklaşımlar
olduğunu görmekten duyduğu memnuniyeti de
dile getirerek, Filistin Devlet Başkanı Mahmud
Abbas'ın, Rusya ziyaretinin hemen ardından
Türkiye'ye geldiğini ve TBMM Genel Kuruluna
hitap ettiğini hatırlattı. Güney Afrika
Cumhuriyeti'nin Uluslararası Adalet Divanına
başvurusuyla hem İsrail hem de Filistin davası
için yeni bir dönemin başladığını, bundan sonra
hiçbir şeyin İsrail için eskisi gibi olmayacağını vur-
gulayan Kurtulmuş, sözlerini şöyle sürdürdü:
"İsrail hükümeti ve bu savaş suçlarının talimatını
verenler, başta Netanyahu olmak üzere gerekli
bütün cezaları alacak ve uluslararası mahkemel-
erde yargılanacaklardır. Uluslararası Adalet
Divanında Türkiye olarak biz de müdahil olduk ve
bunun sonuçlarını bekliyoruz. Netanyahu ve
çetesinin işlediği bu insanlık suçları için mutlaka
hesap verilecek ve insanlık adına bunun hesabı
sorulacaktır. Bundan sonra uzun dönemli bir
mücadele Filistin davası için başlıyor. Başkenti Doğu
Kudüs olan, tam manasıyla egemen, özgür ve
gerçekten egemenlik haklarını sonuna kadar kul-
lanan bir Filistin devleti mutlaka kurulacak ve insanlık
tarafından tanınacaktır. Aynı şekilde 1967 sınırların-
daki bu devletin içerisinde halen günbegün
sürdürülen işgal sona erdirilecek ve işgalci unsurlar
Filistin topraklarından sökülüp atılacaktır. Bu
çerçevede bölgemizde yaşanan ve küresel potan-
siyeli olan bu sorunu çözmek için de büyük gücümü-
zle hep birlikte çalışacağız."

"Rusya'ya uygulanan tek taraflı ve
haksız yaptırımları kabul etmiyoruz"

TBMM Başkanı Kurtulmuş, Türkiye ile Rusya arasın-
daki ilişkilerin sürdürülmesinde parlamentolara

büyük sorumluluklar düştüğüne işaret ederek, her
iki ülkenin lideri tarafından 100 milyar dolar olarak
belirlenen ikili ticaret hacminin, bazı tek taraflı
yaptırımlar dolayısıyla istenilen seviyede seyret-
memekle beraber yakın zamanda gerçekleşeceği-
ni belirtti.
Rusya'ya karşı uygulanan tek taraflı ve haksız
yaptırımları kabul etmediklerini bildiren Kurtulmuş,
Ankara'dan Moskova'ya 2,5 saatte ulaşabile-
cekken, Karadeniz'i dolaşarak Kafkasya
üzerinden 4 saatten uzun bir sürede Moskova'ya
geldiklerini anlattı. Kurtulmuş, "Bu, Avrupa hava
sahasının kapalı olması, yaptırımlar dolayısıyla
bizim de ödediğimiz bir bedeldi. Bunu doğru bul-
madığımızı bir kez daha ifade etmek istiyorum.
Ayrıca insanlık tarihi göstermiştir ki bu tek taraflı
yaptırımların hiçbiri, beklenen hedeflere asla ulaş-
mamıştır. Çünkü yaptırımlar siyasi mahiyette olsa
bile bedelini halklar ödemektedir. Bu yatırımların
sonunda da birtakım alternatif yollarla buradan
çıkışların bulunduğu ortadadır. Rusya'nın da
başta finans alanındaki yaptırımlar olmak üzere,
bu yaptırımlara alternatif çözümler bulacağına
inanıyoruz" şeklinde konuştu.
Numan Kurtulmuş, iki ülke arasında sadece
ticaret değil, enerji, savunma ve turizm alanların-
daki ilişkilerin artarak devam edeceğini dile getir-
erek, ilişkilerin geliştirilmesinin önemine dikkati
çekti.

"Bu sistem böyle devam etmez"
TBMM Başkanı Kurtulmuş, dünyadaki bütün
gelişmelerin, barıştan, insaftan, insanlıktan, vic-
dandan yana olan geniş kitliler için önemli bir
sorumluluğu ortaya koyduğunu söyledi.
Bunun da dünyada yeni ve hakkaniyetli bir sis-
temin kurulması için gayret sarf etmek olduğunu
dile getiren Kurtulmuş, vicdan ve insaf sahibi
siyasetçilere düşenin, böyle bir sistemin kurula-
bilmesi için ellerinden gelen güçle mücadele
etmeleri olduğunu belirtti. Kurtulmuş, şunları kay-
detti: "Bugünkü küresel sistem, hiçbir kurum ve
kuruluşuyla dünyayı taşıyamamaktadır. Biz iste-
sek de bu sistem böyle devam etmez. Başta
Birleşmiş Milletler olmak üzere, dünyadaki bütün
uluslararası kurum ve kuruluşların yeniden dizayn
edilmesi, bu çok taraflı dünya sisteminin gerekler-
ine uygun bir şekilde yeniden fonksiyonlarla
donatılması dünya barışı için kaçınılmaz bir vaz-
ifedir. Bu vazifeyi hep beraber ve çalışarak yerine
getirmek için gayretli mücadele edeceğiz.
Dünyanın sadece siyasette bir küresel mimariye
ihtiyacı yoktur, aynı zamanda bunun dışında yeni
bir küresel finansal sisteme ihtiyacı olduğu
aşikardır. Bütün bu siyasi, sosyal ve ekonomik
konularda, iki dost, stratejik müttefik, komşu, tari-
hî olarak benzerlikleri olan, hele hele toplum
yapıları itibarıyla ciddi benzerlikleri olan, örneğin
geleneksel değerlere ve aile değerlerine
fevkalade önem atfeden iki ülkenin parlamentoları
olarak bütün bu siyasi programlarda beraber
çalışma becerisini kazanmalı, Türkiye-Rusya
arasındaki ilişkileri geliştirerek, iki ülkenin eks-
eninde bu coğrafyada barış, birlik beraberlik ve
kalkınmanın temin edilmesi için hep beraber
gayret etmeliyiz" TBMM Başkanı Kurtulmuş, ken-
disine bu önemli fırsatı tanıdığı için Rusya
Federal Meclisi Federasyon Konseyi Başkanı
Valentina Matviyenko'ya, Konsey yöneticileri, sen-
atörler ile kendilerine ev sahipliği gösterenlere
teşekkür ederek, "Türkiye-Rusya arasındaki ilişki-
lerin dostane bir şekilde ilelebet devam etmesini
temenni ediyorum" diye konuştu. TBMM Başkanı
Kurtulmuş'un konuşmasını, Genel Kurul'daki sen-
atörler tarafından ayakta alkışlandı.>>İHA

Pentagon: “İsrail 
ordusunun yakın zamanda
Lübnan’a kara harekatı
düzenlemesi beklenmiyor”
ABD Savunma Bakanlığı (Pentagon) Sözcüsü Sabrina
Singh, İsrail’in yakın zamanda Lübnan’a yönelik bir
kara harekatı düzenlemesinin beklenmediğini ifade etti.
İsrail’in Lübnan’a yönelik hava saldırıları 23 Eylül’den bu
yana devam ederken, ABD Savunma Bakanlığı (Pentagon)
Sözcüsü Sabrina Singh, İsrail’in yakın zamanda Lübnan’a
yönelik bir kara harekatı düzenlemesinin beklenmediğini
ifade etti. Singh, yaptığı açıklamada, “Bölgede gerilimin
daha da tırmanmasına yol açabilecek herhangi bir adım
atılmasını kesinlikle istemiyoruz. Diplomatik ve topyekün bir
savaşı önleyecek bir çözüm görmek istiyoruz” dedi. Singh,
ayrıca ABD’nin Lübnan'a yönelik saldırılarında İsrail'e istih-
barat desteği sağlamadığını da sözlerine ekledi. Öte yan-
dan İsrail Genelkurmay Başkanı Herzi Halevi, Lübnan
sınırındaki birliklere, Lübnan'a devam eden hava
saldırılarının birliklerin muhtemel kara harekatına zemin
hazırlamak için olduğunu ifade etmişti.>>İHA
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Müdür Kasapoğlu gençlik merkezinde
gençlerle buluştu
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü
İsmail Hakkı Kasapoğlu ve Gençlik Hizmetleri
Müdürü, Karahisar Gençlik Merkezi'nde 
düzenlenen bir etkinlikte gençlerle bir araya
geldi. Buluşmada, liderler ve eğitim gören
gençler, yetkililerle fikir alışverişinde bulundu.

Ziyaret esnasında konuşan İl Müdürü
İsmail Hakkı Kasapoğlu, gençlerin
ülkenin geleceği için taşıdığı önemi vur-

guladı. “Bizler, gençlerimizin potansiyelini en
iyi şekilde değerlendirmeleri için buradayız.
Gençlerimiz, sadece yarının liderleri değil,
bugünün de aktif katılımcılarıdır” diyerek
gençlere desteklerinin süreceğini belirtti.
Kasapoğlu, gençlerin kendilerini geliştirebile-
cekleri çeşitli projeler ve programlar hakkında
bilgiler verdi. “Spor, sanat, kültür ve eğitim
alanlarında birçok fırsat sunuyoruz.

Amacımız, gençlerimizi sadece fiziksel olarak
değil, zihinsel ve sosyal olarak da destekle-
mektir. Gençlerimizi çeşitli aktivitelerle buluş-
turmak, onların yeteneklerini keşfetmelerine
yardımcı olmak önceliğimizdir” şeklinde
konuştu. Kasapoğlu, bu tür buluşmaların sık-
lıkla düzenlenmesinin önemine de dikkat çekti.
“Gençlerimizle sürekli iletişim halinde olmalıyız.
Onların ihtiyaçlarını ve beklentilerini anlamak,
hizmetlerimizi daha etkili hale getirmek için
büyük bir fırsattır” dedi.
>>MEVLÜT TINAS

“Matematiğin İçinde Hayat Var!”
projesi etkinlikleri devam ediyor

Dumlupınar Bilim ve Sanat Merkezi tarafından gerçekleştirilen
“Matematiğin İçinde Hayat Var!” projesi etkinlikleri devam ediyor.

"Matematiğin İçinde Hayat Var!" pro-
jesinin ikinci gününde Dumlupınar
BİLSEM Sosyal Bilgiler Öğretmeni
Tuğçe Özden Çınar tarafından "Nerden
Çıktı Bu Sayılar?" etkinliği, Matematik
Öğretmeni Ali Rıza Hurma tarafından
"Nil Nehri' nden Gelen Farkındalık"
etkinliği ve Doç. Dr. Seyhan Canyakan
tarafından "Müzikte Matematik Mi Var?"
etkinliği gerçekleştirilirken projenin

üçüncü gününde Dr. Ramazan Erol
tarafından "Şifreleme Bilimi ve Bilgi
Güvenliği" etkinliği, Prof. Dr. Bülent
Aydoğdu tarafından "STEM
Uygulamalarına Dayalı Çevreci Sifon
Etkinliği" ve Tarih Öğretmeni
Muhammet Öztürk tarafından
"Matematik Penceresinden Türk
Mimarisine Bakış" isimli etkinlik gerçek-
leştirildi.  >>İZZET IŞIK

Trendyol Süper Lig’de
7. haftanın hakemleri açıklandı
Trendyol Süper Lig’de 7. hafta maçlarını yönetecek hakemler belli oldu.
Trendyol Süper Lig’de 7. hafta heyecanı 27 Eylül
Cuma, 28 Eylül Cumartesi, 29 Eylül Pazar ve 30
Eylül Pazartesi günü oynanacak maçlarla devam
edecek. Haftanın hakemleri de Türkiye Futbol
Federasyonu’nun (TFF) resmi internet sitesinden
açıklandı. Süper Lig’de 7. haftanın programı ve
maçları yönetecek hakemler şöyle:
27 EYLÜL CUMA
20.00 Sivasspor - RAMS Başakşehir: Çağdaş Altay
28 EYLÜL CUMARTESİ
16.00 Samsunspor - Göztepe: Mehmet Türkmen
19.00 Galatasaray - Kasımpaşa: Oğuzhan Çakır
19.00 Corendon Alanyaspor - Çaykur Rizespor:
Abdullah Buğra Taşkınsoy
29 EYLÜL PAZAR
16.00 Trabzonspor - Konyaspor: Halil Umut Meler
16.00 Eyüpspor - Gaziantep FK: Arda Kardeşler
19.00 Antalyaspor - Fenerbahçe: Cihan Aydın

19.00 Bodrum FK - Adana Demirspor: Turgut
Doman
30 EYLÜL PAZARTESİ
20.00 Kayserispor - Beşiktaş: Atilla Karaoğlan
>>İHA

'Küresel ölümlerin yüzde 24'ünün sebebi çevre kirliliği'
Göğüs Hastalıkları Uzmanı Dr. 
Öğr. Üyesi Adem Dirican, küresel
ölümlerin yüzde 24'ün sebebinin
çevre kirliliği olduğunu söyledi.

Çevrenin; insanların ve diğer
canlıların yaşam boyu etk-
ileşim içinde bulundukları
fiziksel, kimyasal, biyolojik,
sosyal, ekonomik ve kültürel
bir ortam olduğunu belirten
VM Göğüs Hastalıkları
Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi Adem
Dirican, “Çevre kirliliği hem
insanlar hem de doğadaki
diğer canlılar için giderek
büyüyen bir tehdit haline
gelmiştir. Dünya Sağlık
Örgütü'ne göre, küresel
ölümlerin yüzde 24'ü çevre-
sel faktörlerden kaynaklan-
maktadır” dedi.
“Hava, toprak ve su kirliliği
doğrudan insan 
sağlığını tehdit ediyor”
Tarih boyunca çevre, sağlığın
ana konusu olduğunu
söyleyen Dr. Öğr. Üyesi
Dirican, “Zamanın şartlarına
göre sağlığı destekleyici ya da
yıkıcı etkiler oluşmuştur.

Günümüzde de çevrenin halk
sağlığı üzerindeki etkisi
tartışılmaz. Özellikle hava,
toprak ve su kirliliği doğru-
dan insan sağlığını tehdit
eden unsurlardır. Özellikle
sanayileşme, teknolojik
gelişme ve nüfus artışı, bu
kirliliğin boyutlarını her
geçen gün artırmaktadır.
Dünya Sağlık Örgütü'ne
göre, küresel ölümlerin
yüzde 24'ü çevresel faktör-
lerden kaynaklanmaktadır”
diye konuştu.>>İHA
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Güneşli

AFSÜ’de lösemi tedavisi gören bebek
kök hücre nakliyle sağlığına kavuştu

AFSÜ hastanesinde lösemi tedavisi
gören 1,5 yaşındaki Mevlüt Akif ‘in 
yüzü, kök hücre nakliyle güldü. Tam
uyumlu kök hücre bağışçısı
Almanya’dan bulunan ve yaklaşık üç
hafta önce kök hücre nakli yapılan
Mevlüt Akif, başarılı bir sürecin ardından
tam şifa ile AFSÜ’den taburcu edildi.

İki aylıkken AFSÜ Hastanesine getir-
ildiğinde yapılan tetkikler ile çok
ağır bir bağışıklık yetmezliği türü

olan Wiskott-Aldrich Sendromu tanısı
konulan Mevlüt Akif’e, kök hücre nakli
yapılması gerekti. Yakın akrabaların
uyumlu olmaması sebebiyle Türkiye
Kök Hücre Koordinasyon Merkezi
TÜRKÖK’e yapılan başvurunun ardın-
dan ülkemizdeki kayıtlı verici adayların-
dan uygun verici saptanamayan Mevlüt
Akif için, İstanbul Üniversitesi Kemik
İliği Bankası aracılığıyla dünyadaki
diğer kemik iliği bankalarında tarama
yapıldı. AFSÜ Hastanesi Başhekim
Yardımcısı ve Tıp Fakültesi Çocuk
Hematolojisi ve Onkolojisi Bilim Dalı
Başkanı Doç. Dr. İbrahim Eker, şunları
söyledi: “Yaptığımız araştırma sonu-
cunda Mevlüt Akif için Almanya’dan tam
uyumlu bir verici saptandı. Kök hücre
nakli yapıldı ve çok şükür sağlıkla
taburcu ediyoruz. Bu operasyon, nakil
merkezimizde yapılan 23., akraba dışı
olarak yapılan 5. kök hücre naklidir.
Tam şifa ile sorunsuz başarı oranımız
yüzde 90’dır. Bu oran ülkemiz ve dünya
literatürüne göre çok yüksek bir başarı
oranıdır. Bu başarıda emeği geçen
başta hastane yönetimimiz olmak

üzere tüm ekip arkadaşlarımıza şükran-
larımızı iletiyoruz. Türkiye’deki verici
havuzunun artmasına çok ihtiyaç var.
TÜRKÖK kaynaklı bir verici bulursak
süreç çok daha hızlı ve daha düşük
maliyetli ilerliyor. Bu konuda farkın-
dalığın artmasını, halkımızın kan bağışı
gibi kök hücre bağışıyla ilgili de gönüllü
olmalarını ve bu sürece dâhil olmalarını
istiyoruz.” 
>>İBRAHİM ARTIÇ

Vaizelerle bir 
araya geldi

Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, Mevlid-i Nebi
Haftası'nda İl Müftülüğünün daveti üzerine Kur’an
kurslarında görev yapan vaizelerle bir araya geldi. 
Aile ve Dini Rehberlik Bürosunda
verilecek eğitimler üzerine vaizeler-
le sohbet eden Valimiz Yiğitbaşı,
vatandaşlara yönelik eğitimler ver-

ilmesi ve büronun daha etkin kul-
lanılması konusunda yapılacak
çalışmalara dair de görüşleri dinledi.
>>HÜDAYİ ACAR

Vali Yiğitbaşı, 

BOLVADİN’DE İLK DEFA AHİLİK HAFTASI KUTLANDI
Ahilik kültürü, 13. yüzyılda Ahi Evran tarafından esnaf ve sanatkârların ahlaklı, erdemli bir şekilde işlerini yürütmeleri ve "önce insan" anlayışıyla kurulmuş 
olan önemli bir sistemdir. Günümüze kadar süregelen bu değerli kültür, Bolvadin’de 37. Ahilik Haftası kapsamında ilk kez düzenlenen etkinliklerle kutlandı.

Ahilik Haftası kutlamaları, Milletvekili
Mehmet Taytak, Bolvadin Kaymakamı
Ali Arıkan, Belediye Başkanı Derviş

Aynacı, Afyonkarahisar Esnaf ve Sanatkâr
Odaları Başkanı Cengiz Üstün siyasi parti
temsilcileri, sivil toplum kuruluşları, esnaflar
ve vatandaşların yoğun katılımıyla gerçek-
leştirildi. Program, Bolvadin Kaymakamı Ali
Arıkan'ın ziyaretiyle başladı. Daha sonra,
Belediye Başkanlığı makamına yapılan ziyarette
Başkan Derviş Aynacı, misafirlerini karşıladı.
Belediye binasında düzenlenen bu ziyarette,
Milletvekili Mehmet Taytak ve Başkan Derviş
Aynacı, Ahilik kültürünün önemine dikkat çek-
erek, esnaf ve sanatkârların toplumsal hayattaki
rolünün büyüklüğünü vurguladılar. Programın
devamında pazar yerinde pazarcı esnafı ziyaret
edildi. Akabinde mehteran takımı eşliğinde, İkiler
Kavşağı’ndan Çınaraltı’na kadar düzenlenen
kortej yürüyüşü büyük ilgi gördü. Çınaraltı’nda
yapılan tören Saygı duruşu ve istiklal marşı,
akabinde kuran tilaveti ile başladı. Programın
devamında ise, Milletvekili Mehmet Taytak,
Ahilik kültürünün tarihimizin önemli bir unsuru
olduğunu belirterek, "Bu kültür her neslimiz
tarafından yaşatılmalı" dedi. Belediye Başkanı
Derviş Aynacı ise yaptığı konuşmada, "Ahilik,
dünden bugüne esnafımız ve sanatkârlarımız
için çok önemli bir ahlak göstergesidir. Bu kültür,
hem bizlerin hem de gelecek nesillerin hayat-
larında önemli bir yol haritasıdır" ifadelerini kul-
landı. Konuşmaların ardından Esnaf ve
Sanatkarlar Odası Ahisi olarak seçilen Berber
Ramazan Karagüven ile Şöförler ve

Otomobilciler Odası Ahisi olarak seçilen Adnan
Karagöz’e Milletvekilimiz Mehmet Taytak ve
Kaymakam Ali Arıkan Ahilik Kaftanını giydirerek
plaketlerini takdim etti. Yılın Kalfası olarak
seçilen Yusuf Akbaba ve Yılın Çırağı olarak
seçilen Abdullah Tokuş’a Belediye Başkanı
Derviş Aynacı ve Birlik Başkanı Cengiz Üstün
plaket verdi.  Bolvadin’de gerçekleştirilen bu
anlamlı kutlama, Ahilik kültürünün gelecek
nesillere aktarılmasında önemli bir adım oldu.
>>İBRAHİM ARTIÇ


